
                                    

Medlemsbrev nr 04/2016

Dato: 08/04 2016

Næste møde:Næste møde:Næste møde:Næste møde: Lørdag d. 30. april. Extable 111 Hammel 30 års 

jubilæum

Vært: Os alle

Mødeansvarlig: Anne-Marie og Flemming. Lisbeth og Karl-Erik

Program: Se herunder

3 minutter: Tom

Påklædning Udvalget opfordrer Pigerne til at finde de bedste 
klude frem og pynte sig med en hat eller andet 
hovedbeklædning.
Medlemmers påklædning Smoking

Referat fra sidste møde:Referat fra sidste møde:Referat fra sidste møde:Referat fra sidste møde: 5. April hos Tom

Vi sang: Der er et yndigt lan

Fraværende: Karl-Erik

 

Program for jubilæumsmødet:

Lørdag den 30/4 mødes vi ved Lille Vildmose/ Vildmosecentret Kl 12,30 (Lille 
Vildmose er sponsoreret af Aage V Jensens naturfond)
Orientering om naturområdet tager 1-1,5 time. 
Kl 14,15 er der fodring af Vildsvin (det er muligt at købe kaffe og kage inden 
fodring) Derefter en guidet tur i egne biler, der vil vare 2-3 timer.
Adressen til Lille Vildmose Birkegårdsvej 16 Dokkedal 9280 Storvorde.
Vores næste mål er indkvartering Rold Gl. Kro Hobrovej 11 8510 Arden.
Efter indkvartering kan man fornøje sig med en "Strint" eller et hvil.
Vi mødes til Jubilæumsfest kl 19,00, her har vi eget lokale! Der vil blive serveret en
4 retters menu.
Formanden byder velkommen og sørger for sangvalg.
Jubilæumstalen afholdes af det ældste medlem, Knud Erik Verner.
Tale for damerne Carl.
Evt. Indlæg styres af "Diktatoren" tidligere kaldt Formand.
Kl 21,00 bliver der spillet op til dans i Jodle Birges Museum.

  

Formand                      :  Carl Erik Vadstrup

Suppleant                    : Leif Dalhoff 

”Friends will be Friends”

  MEDLEMSBREV
2016, Carls Eriks År

          www.extable111.dk 



Afslutning kl 24,00 og efter en god nats søvn, op til et dejligt morgenbord og så 
afslutning på Jubilæumsfesten.

Referat fra mødet d. 5. april:

Formanden oplyste, at Karl-Erik er indlagt på Århus Sygehus for at få fjernet et 
modermærke.

Efter en øl og lidt svær blev vi bænket, med en dejlig udsigt over en regnvåd 
Ebeltoft vig. Vi fik serveret de obligatoriske røde og hvide sild med diverse 
tilbehør, herefter en hovedret med tilhørende ris. Tom er stoppet som 
tilsynsførende dyrlæge hvilket hovedretten bar tydeligt præg af, der var mange 
grønsager i. Tom havde sendt Inge i byen så det var så som så med en skål 
med værtinden. Efter den skønne mad fik vi kaffe og nøddehorn, med 
tilhørende avec.
Vi er snart derhenne hvor servering af nøddehorn er ved at danne præcedens.  
 
CEV fik ordet for 3 min. ”Viden centre” måske et nyt ord for rådgivning centre. 
Vi fik en god debat og kom omkring mange spændende emner så som 
udflytning af statslige arbejdspladser og de personer som stod tilbage efter 
udflytningen.

Tom stod for aftenens program og tog udgangspunkt i en form for omvendt 
egobranche man kunne kalde dem ”Tom 100 år.”
En fantastisk gang gennem af Toms arbejdsliv, med et samtidigt indblik i 
dyrlægeverdenen på godt og ondt. 

Toms indlæg var spændende og fængslende og inspiration til at andre også 
kan tage idéen op som et møde indlæg.

Mødet sluttede 22:35

Mødet den 3. maj er erstattet af  jubilæumsweekenden. 

3 minutter ved Carl Erik, vores egen formand:

Hvor må vi have megen viden til rådighed.

Videncenter for Arbejdsmiljø
Nationalt Videnscenter for Demens
Nationalt Videncenter For Frie Skoler
Videncenter for Svineproduktion
Videncenter for Autisme
Nationalt Videncenter for Inklusion ...
Videncenter for Sundhedsfremme
Videncenter For Allergi



Videnscenter for Børnesmerter
Videncenter for energibesparelser i bygninger
Videncenter for Rehabilitering og Palliation ...
Videncenter for frisører
VIDENCENTER FOR FØDEVAREUDVIKLING
Videncenter for Folkeoplysning
Videnscenter for Pr
ofessionel Personvurdering
Videncenter for Synshandicap
Videncenter for Intelligente Tekstiler 
Videncenter for Sårheling
Videncenter for læsning
Videncenter for sang
og mange, mange flere
Hvem er det så der gemmer sig bag alle disse videncentre?
Ja, graver man lidt dybere kan man se at mange er tilknyttet offentlige 
institutioner, og dermed nok ”bemandet” med personer der her har fået nogle 
gode ben at gnave i.
Men hvem har egentlig bestemt at de respektive videncentre skal oprettes.
Jeg ved det ikke, men som eksempel kan jeg nævne at et par medarbejdere på 
Teknologisk i Aahus som for år tilbage stod til at skulle opsiges, men man fandt
så ud af at oprette et videncenter for biobrændsel. 
I løbet af 2 år have dette videncenter 5 medarbejdere, der for øvrigt alle kom fra
nedlagte stillinger hos teknologisk.
Jeg kan ind imellem få opfattelsen af at mange steder i det offentlige er man ret 
så gode til at skaffe nye arbejdspladser til de mennesker hvis stillinger bliver 
nedlagt.
Og så er det jeg spørger mig selv:
–
Hvad mon der sker med de ansatte der ikke vil flytte med 
nu da der skal ske en udflytning af forskellige in
stitutioner til, som det så smukt hedder -provinsen?
CEV
05042016


